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Abstract (en)
[origin: US2023040055A1] An assembly for a nacelle, which includes a fixed cowl, a movable cowl that is movable between a closed position
and an open position, and including an upper edge and a lower edge and, between the two edges, a reinforcing rib. The fixed cowl includes, an
upper reinforcing rib and a lower reinforcing rib, a hinge including a fixed part attached to the upper reinforcing rib of the fixed cowl, a movable part
attached to the reinforcing rib of the movable cowl, and at least two locks, each one including a first part secured to the lower reinforcing rib and a
second part secured to the reinforcing rib of the movable cowl. An assembly of this kind serves to provide access to the inside of the nacelle while
ensuring that the cowls remain sufficiently rigid.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble pour une nacelle qui comporte un capot fixe (206), un capot mobile (210) entre une position fermée et une
position ouverte et comportant un bord supérieur (210a) et un bord inférieur (210b) et entre les deux bords, une nervure de renfort (232), et le capot
fixe (206) comporte une nervure supérieure de renfort (230a) et une nervure inférieure de renfort (230b), une charnière (212a-b) comportant une
partie fixe (216) fixée à la nervure supérieure de renfort (230a) du capot fixe (206), une partie mobile (214) fixée à la nervure de renfort (232) du
capot mobile (210), et au moins deux verrous (220a-b), chacun comportant une première partie (221a) solidaire de la nervure inférieure de renfort
(230b) et une deuxième partie (221b) solidaire de la nervure de renfort (232) du capot mobile (210). Un tel ensemble permet d'accéder à l'intérieur
de la nacelle tout en assurant la rigidité des capots.
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